
Sklep
Skupščina občine Ljubljana-Šiška sprejema pred-

log odloka o priznanjih občine Ljubljana-Šiška s
predhodno sprejetimi amandmaji.

Tako predlagani sklep so delegati vseh treh zborov
soglasno sprejeli.

K 7. točki dnevnega reda:
OBRAVNAVA GRADIVA ZA SEJO ZO SML IN

DOLOČITEV DELEGATOV.
Pismene pripombe na gradivo SML sta posredovali

delegacija KS Zg. Šiška in delegacija dr. Petra Drža-
ja; pripominjata in zahtevata, naj nadzorna služba
v zvezi z obnovo Ljubljanskega gradu dosledno za-
hteva od izvajalcev del, da ta dela izvršujejo po ter-
minskem operativnem planu.

Delegaciji podpirata prizadevanja Ljubljane pri
nadaljnji politiki sovlaganja v primarno kmetijsko
proizvodnjo.

Delegacija KS Koseze. Aktivnost izvršnega sveta
na področju preskrbe in blagovnih rezerv delegacija
sprejema, istočasno pa ugotavlja, da je nujno treba
to aktivnost razširiti na vse zainteresirane pri pre-
skrbi Ljubljane in s konkretnim zadolževanjem go-
spodarskih organizacij tega področja zagotoviti še
boljšo, predvsem pa cenejšo preskrbo z osnovnimi
prehrambenimi artikli. Na drugo gradivo nimamo
pripomb.

Konferenca delegacij Obrtno združenje št. 47. Kako
se bodo učenci v usmerjenem izobraževanju vključe-
vaJi v proizvodno delo zasebnega sektorja? Kakšne
bodo možnosti, da zasebni sektor dobi učenca iz
usmerjenega izobraževanja v praktično usposablja-
nje?

Na poročilo o uresničevanju načrta priprav za pre-
hod na usmerjeno izobraževanje y šolskem letu 1981/
1982 in predlog dopolnitve akcijskega programa je
podal svoja stališea izvršni svet.

V razpravi je sodelovala tov. Milena Učakar, dele-
gatka konference delegacij št. 49, in postavila vpra:
šanje: »Zakaj nismo dali usmeritve v kmetijsko po-
dročje?«

Delegati za sejo ZO SML so: Zdravko Fic, DPZ,
Kristina Zupančič, DPZ, Ivan Nemanič, ZZD, Milan
Vukašinovič, ZKS, Anton Suwa, ZKS, Josip Usmija-
ni, ZKS.

K 8. točki dnevnega reda:
KADROVSKE ZADEVE
1. Predlog za imenovanje članov žirije za podelje-

vanje priznanj občine Ljubljana-Šiška za leto 1981.
Ker ni bilo razprave, je predsednik predlagal v

sprejem naslednji


